
Aan de Raad van de gemeente Rijswijk

Postbus 5305

2280 HH Rijswijk

Rijswijk, 23 maart 2022.

Geachte leden van de gemeenteraad,

Ik ben geschrokken van het item in het NOS Journaal op 22 maart om 20.00 uur, waarin de heer 
Braam van Beter voor Rijswijk sprak over opvang van vluchtelingen in het AZC in Rijswijk. Hoewel het 
AZC goed gebruikt zou kunnen worden voor de opvang van vluchtelingen uit de Oekraïne, moet de 
locatie volgens hem voor 1 juni “netjes leeg geroosterd worden”. Want Rijswijk heeft, volgens de 
heer Braam, in belangrijke mate aan zijn taak voldaan.

Ik was verbijsterd door deze opmerkingen van de heer Braam. In verband met de toen aanstaande 
gemeenteraadsverkiezingen heb ik op 9 maart aan alle partijen die vertegenwoordigd waren in de 
gemeenteraad de vraag gesteld over hun bereidheid om het AZC in Rijswijk ook na 31 mei 2022 te 
laten gebruiken door vluchtelingen. Ik wilde mede daardoor mijn stem bij de 
gemeenteraadsverkiezingen laten bepalen. 

Het antwoord van de heer Braam was toen onder meer: “Mocht er een beroep worden gedaan op 
opvang van vluchtelingen uit de Oekraïne, dan zullen wij dat zeker toestaan, maar dan wel onder de 
vlag van het Rode Kruis of een andere serieuze organisatie”(zie bijlage). Ik heb dat in het Journaal op 
22 maart pijnlijk gemist.

Eerlijk gezegd schaam ik mij na deze uitzending van het Journaal om Rijswijker te zijn. Ik hoop van 
harte, dat de gemeenteraad van Rijswijk zal laten zien, dat zij in overgrote meerderheid open staat 
voor de opvang van vluchtelingen, ook na 31 mei 2022.

Met vriendelijke groet,


